
Referat fra SMU-møte 27. oktober 2020 
 
Dato: 27. oktober 2020 
Tid: kl. 10:40 – 11:35 
Sted: Konferanserommet i F-blokken 
 
Til stede: Alle 
 
 
Orienteringssaker: 
 
1: Opplæringstilbudet neste skoleår 
 
Opplæringstilbudet for skolene i Viken blir vedtatt av fylkestinget i desember. Foreløpige 
indikasjoner tilsier at HDP-linjen ved Ås vgs. mest sannsynlig ikke blir videreført til neste 
skoleår grunnet lave elevtall, men at FBIE-linjen får én klasse til (altså tilsammen tre (3) 
klasser). 
 
Det tas opp at det er veldig viktig at elevene ved linjen dette skoleåret får tilstrekkelig 
informasjon om sine videre muligheter og opplæringstilbud, i god tid før søkefristen. 
 
 
2: Ny inntaksordning 
Fra og med inntaket til videregående opplæring 2021 er det nærskoleprinsippet og 
postnummer som gjelder. I år er kun om lag 20 av VG1ST-elevene fra Ås, dette vil endre seg 
med nytt inntakssystem. Særskilt grunnlag for opptak gjelder søkere som driver med 
toppidrett på høyt nivå og søkere som har tungtveiende behov for å bytte skolemiljø. 
Rektorene i fylket, samt elevrådet ved Ås vgs i sitt høringssvar, har vært kritiske til punktet 
om at jobb i nærmiljøet skal være en faktor. 
 
 
Diskusjonssaker: 
 
1: Valg av leder, nestleder og sekretær 
Følgende stilte og ble valgt enstemmi: 
 
Leder: Daniel Lorentzen 
Nestleder: Anja Niska 
Sekretær: Simen Vorhaug Yazdan 
 
 
 
 
 
 
 



2: Parkeringsplasser 
Meldt opp av Niels 
 
Flere elever opplever at antall P-plasser for elever er for lavt. Rektor orienter om hvordan 
parkeringssituasjonen har blitt slik den er, med om lag 100 lærerparkeringer og mellom 8 og 
16 elevparkeringer. 
 
Det kommer forslag om å benytte det asfalterte området som står ledig bak tele-bygget. 
Rektor/administrasjon skal avklare hvem som eier dette med vaktmester. Elevrådet kan ta 
dette videre til Ås kommune.  
 
Det er stor trengsel på kollektivtransporten, og få benytter munnbind. Det ønskes at skolen 
skal ta initiativ til å dele ut 2 stk. gjenbrukbare munnbind til skolens elever. Det dannes 
konsensus om at dette er en god idé, og administrasjonen skal følge opp og se på 
muligheten for å se på dette. 
 
 
3: RØRE-skole 
Prosjektmidler via Viken fylkeskommune som skolen skal søke om midler fra, til prosjekter 
knyttet til fysisk aktivitet, ernæring og søvnkvalitet. Det er allerede bestemt at skolen skal 
søke om penger til å servere gratis frokost (havregrøt). Videre nevnes forslag om: 

– Konkurranser mellom klassene (f.eks. med hoppetau) 
– Temauker 
– Gratis skolefrukt 
– At elevrådets nyopprettede aktivitets-komité(er) kan ha noe ansvar, f. eks. til å 

begynne me én (1) aktivitet i måneden 
 
Søknadsfrist: 2. november 2020 
 
 
4: Eventuelt 

• Mange avsluttende klasser ønsker å kunne ta klassebilder. Rektor følger opp og 
sjekker priser. Å lage en ev. årbok har tidligere vært elevers ansvar. Det kan være 
aktuelt at elevrådet oppretter en årbokkomité. 

• Flere elever melder om at busskort har utgått, og enkelte har fått bot for dette. 
Gjelder særlig én VG1-klasse. Simen følger opp dette med ansvarlig, Heidi. 

• For kommende møter: Innkalling 14 dager før, saksliste 7 dager før 
 
 
Neste møte: Midttimen tirsdag 15. desember 
 
 
 
Simen Vorhaug Yazdan, sekretær 
Ås, 27. oktober 2020 


